
Protokół Nr 40/2019 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 13 grudnia 2019 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek,  

Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka, Krzysztof Zdziarski, Skarbnik – Renata 
Mróz, Sekretarz - Elżbieta Bieniek, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami - Iwona Urbanowicz, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - Jacek Dłuski, 
Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska - Agnieszka Szczepkowska i Kierownik 
Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska.  

Obrady otworzył i prowadził Starosta Marcin Paliński.  
 
Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania kategorii dróg gminnych drogom wewnętrznym leżącym 

na działce nr 106/17 i części działki nr 101 obręb 4 miasta Nidzica oraz na części działki nr 
140/23 obręb Piątki, gm. Nidzica. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń o pow. 46,45 m2  stanowiących 
własność Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Nidzicy, 

2) wyrażenia zgody na oddanie w najem sali dydaktycznej  znajdującej się w budynku przy 
ul. Jagiełły 1, stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

3) powołania Zespołu do prowadzenia uzgodnień w sprawie ustalenia wysokości 
odszkodowań za działki gruntu wydzielone pod drogi powiatowe, które z mocy prawa 
przeszły na własność Powiatu Nidzickiego. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
1) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń o pow. 46,45 m2 stanowiących 

własność Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Nidzicy, 

2) wyrażenia zgody na oddanie w najem sali dydaktycznej  znajdującej się w budynku przy 
ul. Jagiełły 1, stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 
1. Zawiadomienie Wójta Gminy Janowiec Kościelny o przystąpieniu do sporządzenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Janowiec Kościelny. 
2. Zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obrębów geodezyjnych Grzegórzki, 
Bartoszki i Waszulki. 

IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach zamiaru likwidacji liceum 

profilowanego w ZSZiO, ZSO, ZSRiO. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 
3. Wynagrodzenia nauczycieli za 11 miesięcy 2019 r. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Zapoznanie się z protokołem pokontrolnym. 

VI. Wydział Finansowy: 
1.  Podjęcie uchwał w sprawach: 



1) przeprowadzenia kontroli zarządczej w Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w 
Nidzicy, 

2) zmian w budżecie powiatu na rok 2019. 
 

Ad. I.1. 
p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały w sprawie nadania kategorii dróg gminnych drogom 

wewnętrznym leżącym na działce nr 106/17 i części działki nr 101 obręb 4 miasta Nidzica oraz na 
części działki nr 140/23 obręb Piątki, gm. Nidzica. Chodzi o ulicę od Alei Wojska Polskiego w 
kierunku Polomarketu oraz drogę wewnętrzną w Piątkach. 

Uwag i pytań nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 40/143/2019 w sprawie 
nadania kategorii dróg gminnych drogom wewnętrznym leżącym na działce nr 106/17 i 
części działki nr 101 obręb 4 miasta Nidzica oraz na części działki nr 140/23 obręb Piątki, 
gm. Nidzica. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Jacek Dłuski nawiązał do umowy z firmą RoadWay, na opracowanie dokumentacji 

projektowej na zadanie: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1973N na odcinku Napiwoda-
Bartoszki-Grzegórzki”. Poinformował, że Mecenas Ośko przygotował opinię prawną, w której 
proponuje zawrzeć z w/w firmą ugodę, określając w niej warunki załatwienia sprawy. 

Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że powinniśmy dążyć do zaspokojenia interesu 
publicznego.  

p. Elżbieta Bieniek dodała, że prawo zamówień publicznych daje taką możliwość. 
Postępowania nie ugodowe są czasochłonne. Natomiast jeśli wykonawca tej ugody nie wykona, 
wtedy można rozstrzygać sądownie. 

p. Mateusz Budka zaznaczył, że celem jest stworzenie dokumentacji. Procedura szłaby od 
początku, jeśli rozwiążemy umowę.  Jeśli podpiszemy ugodę, to zyskamy czas. 

p. Jacek Dłuski uważa, że za 126.000 zł projekt może być niewykonalny. Teraz robimy inny 
projekt za 187 000 zł. 

p. Mateusz Budka uważa, że jedna opinia to za mało. Wskazana jest jeszcze jedna. Stwierdził, 
że jeśli dwie będą podobne, to trzeba iść w kierunku ugody. 

Zarząd poparł propozycję M. Budki. Poproszono o drugą opinię prawną w powyższej 
sprawie.  

Starosta Marcin Paliński prosił o podanie przez wykonawcę realnego terminu zakończenia 
dokumentacji.  

 
Więcej pytań do p. Jacka Dłuskiego nie było, więc opuścił salę obrad. Dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  
 Salę obrad opuścił p. Paweł Przybyłek. Odtąd w obradach uczestniczyło 4 członków Zarządu.  
 
Ad. II.1.1 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekty uchwał w sprawach:  

1) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń o pow. 46,45 m2  stanowiących 
własność Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Nidzicy (na potrzeby ZNP), 

2) wyrażenia zgody na oddanie w najem sali dydaktycznej  znajdującej się w budynku przy 
ul. Jagiełły 1, stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że Prezes ZNP wyraził prośbę o nie podnoszenie stawki 
czynszu. 

p. Iwona Urbanowicz stwierdziła, że w tym przypadku wniosek jest zasadny. Nie jest to 
komercyjny najem. Koszt najmu dla ZNP to 615 zł miesięcznie. 

p. Mateusz Budka zaznaczył, że warto byłoby, żeby stawki dla wynajmujących były podobne. 



p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że ze względu na małą ilość wynajmowanych 
nieruchomości, ich charakter oraz cel najmu, trudno mówić o ustaleniu stawek na tym samym 
poziomie. Przypomniała, że we wrześniu 2019 r. wysłane było do Dyrektorów jednostek pismo 
odnośnie analizowania stawek czynszu pod kątem ich wysokości. 

Więcej uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwały w wyżej przedstawionych sprawach. Stanowią 

one załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II.2.1-2) 
p. Iwona Urbanowicz nawiązała do wyżej omówionych umów najmu. Zaznaczyła, że 

poprzednie umowy najmu w wygasają z końcem grudnia i w połowie stycznia 2020 r., dlatego 
przygotowane zostały również te same projekty uchwał Rady Powiatu, które należałoby 
wprowadzić do porządku obrad najbliższej sesji, ponieważ konieczne jest w tym zakresie wyrażenie 
zgody również przez ten organ.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekty uchwał 
Rady Powiatu w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń o pow. 46,45 m2 
stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

2) wyrażenia zgody na oddanie w najem sali dydaktycznej  znajdującej się w 
budynku przy ul. Jagiełły 1, stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, 
będącym w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

 
Ad. II.1.3) 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do 

prowadzenia uzgodnień w sprawie ustalenia wysokości odszkodowań za działki gruntu wydzielone 
pod drogi powiatowe, które z mocy prawa przeszły na własność Powiatu Nidzickiego. 
Poinformowała, że w skład zespołu wchodzili zawsze Starosta, Wicestarosta, Kierownik Wydziału 
Geodezji i członek Zarządu. Prosiła o podanie członka zarządu do składu w/w zespołu. 

Zarząd wytypował p. Krzysztofa Zdziarskiego do składu Zespołu negocjacyjnego.  
 p. Krzysztof Zdziarski wyraził zgodę na członkostwo w powyższym zespole.  
Zarząd jednogłośnie, bez uwag podjął uchwałę Nr 40/146/2019 w sprawie powołania 

Zespołu do prowadzenia uzgodnień w sprawie ustalenia wysokości odszkodowań za 
działki gruntu wydzielone pod drogi powiatowe, które z mocy prawa przeszły na własność 
Powiatu Nidzickiego, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. Skład zespołu: 
Starosta - Marcin Paliński (przewodniczący), Wicestarosta - Paweł Przybyłek (z-ca 
przewodniczącego), Krzysztof Zdziarski (członek), Kierownik Wydziału - Iwona Urbanowicz 
(członek). 

 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska.  
 
Ad. III.1. 
p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła zawiadomienia:  
- Wójta Gminy Janowiec Kościelny o przystąpieniu do sporządzenia Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Janowiec Kościelny (gdy wpłynie projekt,  
wówczas będzie dopiero wiadomo, o jakie zmiany chodzi); 

- Burmistrza Nidzicy o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obrębów geodezyjnych Grzegórzki, Bartoszki i Waszulki 
(zmiana na tereny o funkcji rolniczej). 

Uwag i pytań nie było. 
 



p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. IV.1. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że po przeanalizowaniu wykazu szkół, przygotowała 

trzy projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach zamiaru likwidacji liceum profilowanego w ZSZiO, 
ZSO oraz ZSRiO. Przestały one funkcjonować. Zarząd Powiatu zawiadomi Warmińsko-
Mazurskiego Kuratora o zamiarze likwidacji szkół i wystąpi o wydanie opinii w tej sprawie. Po 
uzyskaniu opinii Kuratora będzie można podjąć uchwały o likwidacji szkół. Procedura może zostać 
zakończona już w kwietniu.   

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawione projekty uchwał 
Rady Powiatu.  

 
Ad. IV.2. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektor ZSRiO u udzielenie pełnomocnictwa do 

podejmowania czynności związanych z przygotowaniem i złożeniem wniosku w ramach konkursu 
RPO Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 Oś Priorytetowa 2: Kadry dla 
gospodarki Działanie 2.2: Podniesienie jakości oferty edukacyjnej ukierunkowanej na rozwój 
kompetencji kluczowych uczniów Poddziałanie 2.2.1: Podniesienie jakości oferty edukacyjnej 
ukierunkowanej na rozwój kompetencji kluczowych uczniów – projekty konkursowe. Zaznaczyła, 
że projekt będzie trwał 2 lata. Wkład własny – to 5% wartości projektu. Ogólna wartość projektu 
wynosi 189 000 zł. Wkład własny może być w formie finansowej lub niefinansowej (sprzątanie 
pomieszczeń, koszt energii). 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Dyrektorowi Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. Stanowi ona 
załącznik do niniejszego protokołu. 

  
Ad. IV.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła informacje o wynagrodzeniach nauczycieli za 11 miesięcy 

2019 r. Stwierdziła, że mimo wprowadzenia przez dyrektorów działań zaradczych, nauczyciele 
mianowani i dyplomowani nie osiągnęli wymaganej średniej. Do końca stycznia będą sporządzone 
i przekazane sprawozdania, z których wyjdzie różnica.  

p. Mateusz Budka zapytał, czy wypłata nastąpi z przyszłorocznego budżetu. 
p. Jolanta Tymińska potwierdziła.  
 
Do posiedzenia dołączył Wicestarosta Paweł Przybyłek. Odtąd w obradach uczestniczyło 5 członków 

Zarządu. 
 
Ad. V.1. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki kontroli: 

- w Powiatowym Urzędzie Pracy przeprowadzonej przez Wojewódzki Urząd Pracy w Olsztynie w 
dniach 13-14 listopada br. w zakresie realizacji projektu pt. „Aktywni powyżej 30 roku życia” w 
ramach Osi Priorytetowej 10, Działania 10.1 RPO Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
lata 2014-2020. Nieprawidłowości nie stwierdzono, 

- w Zespole Opieki Zdrowotnej przeprowadzonej przez Wojewódzką Stację Sanitarno-
Epidemiologiczną w Olsztynie w dniu 3 grudnia 2019 r. w zakresie realizacji szczepień 
ochronnych i stanu sanitarno-higienicznego w oddziale położniczo-ginekologicznym. 
Nieprawidłowości nie stwierdzono. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 
 
Ad. VI.1.1) 



p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli zarządczej w 
Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w Nidzicy. Okres objęty kontrolą to rok 2018.Starosta 
wyznaczy zespół kontrolny do przeprowadzenia kontroli oraz określi termin jej rozpoczęcia i 
zakończenia. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 40/148/2019 w sprawie przeprowadzenia 

kontroli zarządczej w Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w Nidzicy. Stanowi ona 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. VI.1.2) 
p. Renata Mróz przedstawiła wnioski jednostek organizacyjnych o zmiany w budżecie: 

1) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wnioskowała o zmiany w planie wydatków 
na kwotę 585,97 zł wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie w rozdziale 75411: § 3070 
o kwotę 36,33 zł, § 4300 o kwotę 496,20 zł, § 4360 o kwotę 53,44 zł, a zwiększenie planu 
wydatków w tym samym rozdziale w § 4210 o kwotę 585,97 zł. Zaoszczędzone środki jednostka 
chciałaby przeznaczyć na zakup paliwa. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
2) Starostwo Powiatowe wnioskowało o zmiany w planie wydatków na kwotę 1800 zł wg 

następującego wyszczególnienia: zmniejszenie w rozdziale 75075 § 4210 , natomiast zwiększenie 
w tym samym rozdziale § 4300 w związku z publikacją w prasie życzeń świąteczno-
noworocznych i materiałów promujących działania Powiatu Nidzickiego. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
3) Starostwo Powiatowe wnioskowało o zmiany w planie wydatków w rozdziale 75020 na kwotę 

500 zł wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie § 4410, natomiast zwiększenie § 4280. 
Jednostka uzasadnia przesunięcie koniecznością wykonania badań kontrolnych medycyny pracy 
pracowników przebywających na zwolnieniach lekarskich powyżej 30 dni. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
4) Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wnioskował o zmiany w planie wydatków w 

rozdziale 71015 na kwotę 422,28 zł wg następującego wyszczególnienia – zmniejszenie: § 4010 
o kwotę 162,54 zł, § 4280 o kwotę 80 zł, § 4400 o kwotę 179,74 zł, natomiast zwiększenie              
§ 4360 o kwotę 73,80 zł, § 4210 o kwotę 348,48 zł. Jednostka uzasadnia przesunięcie 
koniecznością zabezpieczenia wyższych, niż planowano, wydatków na zakup usług 
telekomunikacyjnych oraz artykułów biurowych i paliwa. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
5) Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskował o zmiany w planie wydatków w rozdziale 80120 

na kwotę 1.146,16 zł wg następującego wyszczególnienia – zmniejszenie § 4120, a zwiększenie 
§4110. Jednostka uzasadnia tę zmianę niedoszacowaniem budżetu na składki na ubezpieczenie 
społeczne. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
6) Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących wnioskował o zmiany w planie wydatków na 

kwotę 51.500 zł wg następującego wyszczególnienia: 
– zmniejszenie w rozdziale 80115: § 4110 o kwotę 38.744,07 zł, § 4120 o kwotę 3.900 zł, § 4240 

o kwotę 120 zł, w rozdziale 85410 : § 4040 o kwotę 2.135,93 zł, § 4120 o kwotę 600 zł, § 4210 
o kwotę 6.000 zł, 

- zwiększenie w rozdziale: 80115: § 4010 o kwotę 19.800 zł, § 4170 o kwotę 600 zł, § 4260 o 
kwotę 5.000 zł, § 4300 o kwotę 1.000 zł, w rozdziale 85410: § 3020 o kwotę 800 zł, § 4010 o 
kwotę 20.600 zł, § 4110 o kwotę 700 zł, § 4260 o kwotę 3.000 zł.  

Zmiany powyższe związane są z koniecznością opłacenia należności za przegląd 
serwisowy kotłowni, pomp ciepła i instalacji c.o., wzrostem wynagrodzeń nauczycieli, wraz z 
pochodnymi,  opłaceniem faktury za energię za rok 2018, która nie była ujęta w planie na rok 
2019 i błędnie zaplanowanymi wydatkami na energię. 



Zarząd zmniejszył plan wydatków ZSRiO na łączną kwotę 42.764,07 zł w rozdziale 
80115 w: § 4110 o kwotę 38.744,07 zł, § 4120 o kwotę 3.900 zł, § 4240 o kwotę 120 zł, 
natomiast zwiększył plan wydatków ZSRiO na łączną kwotę 26.400 zł w: rozdziale 80115 
§ 4010 o kwotę 19.800 zł, § 4260 o kwotę 5.000 zł, § 4300 o kwotę 1.000 zł, rozdziale 80130 
§ 4170 o kwotę 600 zł, jak również zwiększył plan wydatków w rozdziale 80130 § 4010 o 
kwotę 16.364,07 zł. 

7) Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących wnioskował o przesunięcie wydatków 
budżetowych w kwocie 1.441.017,05 zł z rozdziału 80130 - szkoły zawodowe na rozdział 80115 
– technika. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku, z wyjątkiem § 4170 na kwotę 
7.751,56 zł, którego brakuje w klasyfikacji budżetowej ZSRiO. Zmniejszono plan 
wydatków o kwotę 1.433.265,49 zł w rozdziale 80130, natomiast zwiększono o tę samą 
kwotę plan wydatków w rozdziale 80115. 

8) Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskował o zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.490 zł  
w rozdziale 80120 § 4210 z przeznaczeniem na zakup strojów koszykarskich dla drużyny 
dziewcząt ZSO. Środki będą pochodziły z dotacji Baku Spółdzielczego w Nidzicy. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. Środki na ten cel 
przesunięto z rozdziału 80130 § 4010. 

9) Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących wnioskował o zwiększenie planu wydatków 
o kwotę 1.500 zł w rozdziale 80115 § 4210 z przeznaczeniem na zakup strojów sportowych dla 
uczniów. Źródłem finansowania będą środki pozyskane z Banku Spółdzielczego w Nidzicy. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. Środki na ten cel 
przesunięto z rozdziału 80130 § 4010. 

10) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy wnioskował o zmiany w planie wydatków na kwotę 
12.555 zł wg następującego wyszczególnienia: 
– zmniejszenie w rozdziale 80102: § 4120 o kwotę 6.370 zł, § 4270 o kwotę 2.099 zł, § 4300 o 

kwotę 2.000 zł, § 4360 o kwotę 288 zł, § 4780 o kwotę 1.798 zł,  
- zwiększenie w: rozdziale 80102: § 4110 o kwotę 5.691 zł, § 4210 o kwotę 6.609 zł, § 4410 o 

kwotę 200 zł, rozdziale 80134 § 4780 o kwotę 55 zł.  
Jednostka uzasadnia powyższe zmiany koniecznością pokrycia kosztów składek 

społecznych, materiałów biurowych, delegacji nauczycieli na nauczanie indywidualne, składek 
na FP finansowanych przez pracodawcę. 

Zarząd zmniejszył plan wydatków jednostki, zgodnie z powyższym wnioskiem, 
jak również zwiększył plan wydatków w rozdziale 80102 o kwotę 5.891 zł, w tym: § 4110 
o kwotę 5.691 zł, § 4410 o kwotę 200 zł oraz w rozdziale 80134 § 4780 o kwotę 55 zł. 
Ponadto zwiększono plan wydatków w rozdziale 80130 § 4010 o kwotę  6.609 zł. 

11) Centrum Kształcenia Zawodowego wnioskowało o zmiany w planie wydatków na kwotę 
43.483 zł wg następującego wyszczególnienia: 
– zmniejszenie w: rozdziale 80140: § 3020 o kwotę 388 zł, § 4040 o kwotę 3.900 zł, § 4120 o 
kwotę 6.717 zł, § 4170 o kwotę 5.090 zł, § 4260 o kwotę 6.300 zł, § 4280 o kwotę 1.200zł, § 
4300 o kwotę 15.000 zł, § 4410 o kwotę 100 zł, § 4430 o kwotę 590 zł, § 4440 o kwotę 619 zł, 
§ 4700 o kwotę 437 zł, rozdziale 80146 § 4700 o kwotę 3.142 zł, 
- zwiększenie w rozdziale 80140: § 4110 o kwotę 5.557 zł, § 4210 o kwotę 37.926 zł. 

Jednostka uzasadnia powyższe zmiany koniecznością pokrycia wyższych kosztów składek 
społecznych  finansowanych przez pracodawcę wskutek podwyżek wynagrodzeń w 2019 r. dla 
nauczycieli, zakupu wyważarki o montażownicy do kół samochodowych na Stację Kontroli 
Pojazdów, projektora do prac z uczniami i słuchaczami oraz materiałów biurowych.  

Starosta Marcin Paliński proponował wstrzymać się w br. z zakupami sprzętu i powrócić 
do tematu na początku przyszłego roku.    

Zarząd przychylił się do propozycji Starosty i zmniejszył plan wydatków, zgodnie 
z wnioskiem jednostki o kwotę 43.046 zł, z wyłączeniem § 4700 w rozdziale 80140  na 



kwotę 437 zł,  natomiast zwiększył plan wydatków CKZ w rozdziale 80140 § 4110 o kwotę 
5.557 zł. Ponadto zwiększono plan wydatków w rozdziale 80130 § 4010 o kwotę 37.489 
zł. 

12) Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji wnioskował o zmiany w planie dochodów na kwotę 
5.500 zł, tj. zmniejszenie planu dochodów w rozdziale 80143 § 0970, a zwiększenie o tę samą 
kwotę planu dochodów w rozdziale 80146 § 0970, w związku z tym, że środki pochodzą z 
dokształcania nauczycieli prowadzonego w ODN. 

Wniosek został rozpatrzony odmownie. 
13) Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji wnioskował o zmiany w planie wydatków wg 

następującego wyszczególnienia: 
– zmniejszenie na kwotę 13.842,40 zł w: rozdziale 80143 w: § 4210 o kwotę 5.500 zł, § 4110 o 

kwotę 2.167,15 zł, § 4120 o kwotę 2.940 zł, § 4170 o kwotę 115,25 zł, § 4270 o kwotę 400 zł, 
§ 4280 o kwotę 420 zł, § 4400 o kwotę 2.300zł, 

- zwiększenie planu wydatków o kwotę 43.213,39 zł w rozdziale 80143 w: § 4010 o kwotę 39.800 
zł, § 4260 o kwotę 350 zł, § 4360 o kwotę 370 zł, § 4440 o kwotę 2.693,39 zł, 

- zmniejszenie planu wydatków o kwotę 390 zł w rozdziale 80146 § 4010, 
- zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.500 zł w rozdziale 80146 w: § 4210 o kwotę 1.080 zł, 

§ 4280 o kwotę 390 zł, § 4700 o kwotę 4.420 zł. 
Zwiększenie budżetu jednostka uzasadnia koniecznością zabezpieczenia wydatków na 

ZFŚS oraz na wynagrodzenia nauczycieli, jak również na zakup energii elektrycznej, usługi 
telekomunikacyjne i specjalistyczne badania lekarskie niezbędne do wykonywania pracy. 

Zarząd zmniejszył plan wydatków PORE zgodnie z powyższym wnioskiem, z 
wyjątkiem § 4210 w rozdziale 80143, który zmniejszono o kwotę 4420 zł. Natomiast 
zwiększono plan wydatków PORE o kwotę  48.023,39 zł w rozdziale 80143 w: § 4010 o 
kwotę 39.800 zł, § 4260 o kwotę 350 zł, § 4360 o kwotę 370 zł, § 4440 o kwotę 2.693,39 zł, 
w rozdziale 80146 w: § 4280 o kwotę 390 zł, § 4700 o kwotę 4.420 zł. Ponadto zmniejszono 
plan wydatków w rozdziale 80130 § 4010 o kwotę 34.870,99 zł celem zabezpieczenia 
brakującej kwoty. 

14) Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących wnioskował o przesunięcie kwoty 2.700 zł 
w ramach rozdziału 80115, tj. zmniejszenie planu w § 4210, a zwiększenie w § 3020.  

Zmiany związane są z niedoszacowaniem budżetu na przydział środków ochrony 
indywidualnej oraz odzieży i obuwia ochronnego nauczycielom wychowania fizycznego, 
bibliotekarzom i pracownikom zatrudnionym na stanowiskach robotniczych – ekwiwalent za 
pranie odzieży i ekwiwalent za korzystanie z własnej odzieży ochronnej. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
15) Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących wnioskował o zmiany w planie wydatków 

na kwotę 1.314,96 zł, tj. zmniejszenie planu wydatków w: rozdziale 80115 § 4210 o kwotę 679,96 
zł, rozdziale 85410 § 4210 o kwotę 635 zł, a zwiększenie w: rozdziale 80115 § 4240 o kwotę 
679,96 zł, rozdziale 85410 § 4300 o kwotę 635 zł. 

Zmiany jednostka uzasadnia brakiem środków na zapłatę firmie zewnętrznej, która 
świadczy usługi w zakresie palenia w piecu c.o. w dni wolne od pracy i święta oraz zakupem 
środków dydaktycznych (tablice do pracowni). 

Zarząd zmniejszył plan wydatków w rozdziale 80115 § 4210 o kwotę 679.96 zł,                        
a następnie o tę samą kwotę zwiększył plan wydatków w rozdziale 80115 § 4240. 
Pozostałe przesunięcia zostały rozpatrzone negatywnie. 

16) Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskował o zmiany w planie wydatków na kwotę 4.953,87 
zł w rozdziale 80120, wg następującego wyszczególnienia: 
 - zmniejszenie planu wydatków w: § 4120 o kwotę 1.123,25 zł, § 4280 o kwotę 661,37 zł, § 4300 

o kwotę 1.800 zł, § 4360 o kwotę 400 zł, § 4410 o kwotę 898,74 zł, § 4700 o kwotę 70,51 zł, 
- zwiększenie planu wydatków w: § 4110 o kwotę 1.123,25 zł, § 4210 o kwotę 300 zł, § 4240 o 

kwotę 500 zł, § 4260 o kwotę 3.030,62 zł.  



Powyższe zmiany jednostka uzasadnia koniecznością opłacenia faktury za ciepło, jak 
również zakupu środków czystości. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
17) Skarbnik wnioskowała o zmiany w planie wydatków niezbędne dla zabezpieczenia dotacji 

podmiotowych dla niepublicznych jednostek oświatowych, tj. zmniejszenie planu wydatków 
w rozdziale 80130 § 4010 o kwotę 74.942,69 zł, a zwiększenie o kwotę 74.746,65 zł planu 
wydatków w rozdziale 80130 § 2540 oraz w rozdziale 80120 § 2540 o kwotę 196,04 zł. 

 
Powyższe zmiany zostały zawarte w uchwale Nr 40/149/2019 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2019. Została ona podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ponadto p. Renata Mróz przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019, polegającą na sprostowaniu błędu w załączniku 
dotyczącym zadań współfinansowanych ze źródeł unii europejskiej o kwotę 2 tys. zł na projekt 
„Cyfrowe szkoły powiatu nidzickiego - Stawiamy na technologie IT”. Załącznik ten dodaje się do 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie. 

Uwag nie było.  
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawioną autopoprawkę. 
 
p. Lech Brzozowski przedstawił Zarządowi relację z posiedzenia ostatniej Powiatowej Rady 

Rynku Pracy. Omówiono na nim planowane na rok 2020 zadania i podział środków, które ogółem 
wyniosą 2.293.600 zł. Mówił o aktywnych formach zatrudnienia, stypendiach stażach, szkoleniach 
(również indywidualnych). Podkreślił, że kwoty są o wiele niższe, niż w roku ubiegłym. Objętych 
pomocą zostanie 310 osób.  Dodał, że jeden z członków Rady wyraził podziękowanie za pomoc 
Urzędu Pracy w znalezieniu nowej pracy pracownikom zakładu BRW Sofa. 

 
Wobec wyczerpania porządku przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Inspektor 

/-/ Małgorzata Jarka   Starosta 
 / - / Marcin Paliński 
 Wicestarosta  

/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 
 
 


